

Securing the Present Innovating the Future

### **The Guardforce Story**

### Our journey of securing the past and the present, and innovating for the future

Since our inauguration in Hong Kong in 1977, Guardforce has evolved into a leading one-stop security service provider of innovative and customised security solutions, with strong presence in Hong Kong, Macau, Thailand and Australia.

Backed by parent company China Security & Fire Co., Limited (SH600654) since 2015, Guardforce furthers the mission of applying the latest technology to deliver reliable and professional world-class innovative solutions with functions beyond protecting lives and assets.

Throughout our 40-year history, Guardforce always strives to better meet customers' evolving needs, whether in our core services such as Cash-In-Transit, or through all other security services developed along the way, progressing to our recent development of leveraging innovative technology to provide cutting-edge solutions, such as Mobile Safe, Retail Analytic Solutions and Smart Face Guard for elderly care.

As we continue to empower and care for our most valuable asset – our elite force of 9,000 employees around the world, Guardforce continues to expand our global footprints and gear up for the future to capture the dynamic growth opportunities presented by China's One Belt One Road initiative and the advancement of technology.

### 1977-2015 Strong backing of a succession of parent companies

Guardforce was founded in 1977 with the vision of being the leading security provider serving the society with dedicated professionalism, while always putting customers first. Guardforce had been acquired by various companies throughout the years, each parent company helped to take Guardforce further in achieving our mission.

#### **Ownership timeline:**

- 1979 Acquired by Hong Kong and Shanghai Banking Corporation
- 1988 Acquired by Wormald Group, became part of the Allied Group
- 1992 Acquired by First Pacific Davies
- 1999 Acquired by William PLC
- 2000 Integrated with Chubb PLC
- 2003 Acquired by United Technology Corporation
- 2015 Became part of the China Security & Fire Co., Limited

### 衞安公司

### 積累經驗 創新未來

自1977年成立以來,衞安公司一直致力發展保安綜合運營服務,並且不斷演進,從傳統保 安功能推進至創新、獨特的先進服務,業務遍及香港、澳門、泰國、澳洲等地,享譽為亞太 區內首屈一指的保安綜合運營服務商。

衞安公司於2015年成為中安消股份有限公司(SH600654)旗下機構後,獲得更強大的支援,進一步善用尖端科技,創造專業可靠的創新方案,功能超越保障生命財產。

在過去40年的發展進程中,衛安公司不斷精益求精,對應市場不斷提升的需求,無論是現金 押運等核心業務或先後開展的保安服務,以至近期利用創新科技構思的先進方案,例如移動 保險箱服務、零售分析方案及老人院防遊走方案等,均反映衛安積極回應市場需求。

衛安公司擁有為數9,000人的精英團隊,分佈全球不同市場。團隊是衛安最重要的資產,我 們將不斷加強團隊的實力,支持公司的全球擴展步伐,做好裝備,迎接「一帶一路」及科技 發展帶來的機遇。

### 1977-2015年 — 借助控股公司實力,穩步前進

衞安公司自1977年成立以來,堅守使命,發揮保安專業精神,以客為本,服務社會,致力 成為領導行業的保安綜合運營服務商。多年來,衞安借助不同控股公司的實力,發揮衞安 精神。

### 衞安控股公司

1979年 - 香港匯豐銀行收購控股權 1988年 - 獲Wormald集團收購,成為聯合集團旗下企業 1992年 - 第一太平戴維斯成為控股公司 1999年 - William PLC 成為控股公司 2000年 - 與Chubb PLC合併 2003年 - 聯合技術公司成為控股公司 2015年 - 成為中安消股份有限公司旗下公司 Electronic Security installation
 Cash-in-Transit fleet
 Security Personnel in the past

1. 電子安防安裝工程
 2. 現金押運車隊
 3. 昔日人力安保



## 1977

### The founding of Guardforce

Guardforce was inaugurated by a group of like-minded founders with the mission of offering high quality, professional total security solutions to protect lives and assets for our customers, who will always be consider the priority.

### 衞安成立

一群銳意發展保安服務的有志者,創立衞安公司,致力提供優質、專業、全面的保安方案,以保障客戶的生命財產為己任,以客戶利益為依歸。







### 1988

### Building a strong base

Guardforce relocated the office and operations to Hung Hom Guardforce Centre, which has been Guardforce's headquarters ever since.

### 建立總部

衞安公司將總部及公司大本營遷往紅磡衞 安中心,一直維持至今。







- 1. Guardforce Centre before renovation
- 2. Guardforce's reception in the old days
- 3. Guardforce's headquarters in Hung Hom
- 4. Groundbreaking ceremony of Guardforce Centre

1. 動土前的衞安中心 2. 衞安接待處舊貌

3. 紅磡衞安總部

4. 衞安中心動工儀式

## 1986-1992

### **Consolidating leadership position**

Guardforce became one of the first companies in Hong Kong to offer comprehensive security solutions encompassing the services of Cash-in-Transit, Electronic Security, Security Personnel. These have remained the core services of Guardforce.

### 鞏固市場領導地位

在這段期間, 衞安發展全面保安服務,包括現金押運、電子安防及人力 安保等服務,成為香港少數全面性保安機構之一,並一直以保安服務為 核心業務。







Cash-in-Transit crew
 Coin-wrapping operator
 Vault stock-taking
 Security guards at Stanley Barrack
 押運隊員

2. 硬幣包裝員
 3. 夾萬倉點
 4. 赤柱軍營站崗











- Guardforce guard at Salem Tennis Open
  Guardforce guard at HIT
  Electronic security system repairing service
  CCTV system installation
- 5. 活動管理 沙龍國際網球公開賽 6. 葵涌貨櫃碼頭保安員

- 7. 電子安防維修服務8. 視頻監控系統安裝

- 1. Guardforce Thailand
- 2. Guardforce Macau
- 3. Autofit car repair service
- 4. Autofit workshop
- 5. Valuables-in-Transit between Hong Kong and Macau
- 6. Data tape storage
- 7. Guardforce courier shuttle service
- 8, 9. AutoPark carpark management
- 10. Guardforce investigation
- 11. Prevention of Eavesdropping
- 12. Confidential waste management
- 13. Shredding of confidential document

1. 泰國衞安

2. 澳門衞安

3. 安妥快汽車維修服務

- 4. 安妥快汽車維修工場
- 5. 港澳貴重物品押運服務
- 6. 數據備份磁帶運輸與儲存
- 7. 安全速遞 文件穿梭服務
- 8,9. 安妥泊停車場管理
- 10. 衞安私家偵探部
- 11. 防竊聽服務
- 12. 保密文件處理服務
- 13. 保密文件碎紙工序





## 1986-1994

### **Expanding footprints and services**

In 1986, Guardforce international Limited was established. Since then, Guardforce further expanded the geographical footprints overseas. Guardforce Macau and Guardforce Thailand were established during this period. The expanding regional presence consolidated our leading position as an Asia-based international security company.

### 加速擴展步伐,開拓服務領域

1986年, 衛安國際有限公司成立, 衛安向國際市場擴展。期間, 衛安澳門 及泰國公司相繼成立, 衛安在亞太區的運作規模更龐大。衛安以亞太區為基 地, 邁向國際化, 並鞏固業內領導地位。

More diversified services, such as international high-value items transport, investigation, courier, waste paper management, car park management and fire solutions, had been developed to cater for growing customer needs.

為配合客戶的需要, 衛安陸續推出更多元 化的服務, 包括國際及跨境押運、偵查、 速遞、廢置文件處理、停車場管理及消防 方案等。















In 1994, Guardforce acquired DX group (Hong Kong) Limited, the only document exchange service provider in Hong Kong that specialises in document exchange and delivery of legal, banking, insurance and government documents in Hong Kong.

1994年,香港文件交匯有限公司成為衞安旗下公司。該公司擁有香港唯一的文件交匯服務中心,專 為法律、金融、保險及政府機構等提供專業文件處 理服務。



Document Exchange Service
 DX Exchange Centre
 DX Courier

1. 文件交滙服務
 2. 香港文件交匯中心
 3. DX 速遞服務



#### **Notable achievements**

Guardforce has completed many notable projects throughout our history. The projects were second to none in Hong Kong:

- Supply of fence protection and surveillance system along the Hong Kong and China border to deter the illegal immigrants
- Design, supply and installation of the security systems for the Main Treasury
- Supply and installation of all vault doors for the note issuing bank headquarters; the circular vault door was the biggest in the world at the time of installation
- Supply and installation of an electronic safe deposit lockers system for note issuing bank, the first and biggest electronic safe deposit lockers system in Hong Kong
- Design, supply and introduction of three systems for the new international airport at Chek Lap Kok – namely the CCTV and Surveillance System, the Public Address System and the Access Control System
- Guardforce was the authorised agent for many high-tech security products, such as the metal detectors and scanners used for custom checks at the airport and seaports.
- Guardforce provided security guarding services for a number of military barracks in Hong Kong between 1996-1998, before and after Hong Kong's handover. Guardforce was asked to lead the People's Liberation Army (PLA) to the barracks when the PLA was officially stationed in Hong Kong

### 成就

自成立以來, 衞安完成多個大型項目, 成績驕人。重 點項目包括:

- 在香港及中國內地邊境設置圍欄及監察系統,阻截 非法入境者;
- 為九龍灣庫房設計、供應及裝置保安系統;
- 為發鈔銀行總行供應及裝置金庫門,該種圓形金庫
  門乃當時全球最大型之型號;
- 為發鈔銀行供應及裝置電子保險箱儲物系統,是全 港最大型的電子保險箱儲物系統;
- 為香港赤鱲角國際機場設計、供應及引入閉路電視 監測系統、公共廣播系統以及門禁系統;
- 獲委任為多項高端保安產品的代理,包括機場及港
  口使用的金屬探測器和掃瞄器;
- 1996至1998年間香港回歸前後,衛安為多個駐港
  軍營提供保安護衛服務,並獲委派在香港回歸後, 引領中華人民共和國解放軍進駐香港軍營。









1, 2. Building of circular vault door – the biggest in the world at that time 3, 4. Handover ceremony of Stanley Barracks in 1997

5. Military barrack protected by Guardforce

1,2. 衞安負責興建當時全世界最大圓拱型夾萬門 3,4. 衞安參與英國赤柱軍營移交儀式

5. 為軍營提供保安服務



### Guardforce Cash Deposit Machine Guardforce Mobile Safe

1. 葡安自動化存鈔機
 2. 移動保險箱服務

# 2013-2016

### Further expansion of service scope

Innovative solutions have been launched to address the specific needs of our customers, such as cash deposit machine that simplifies workflow and reduces manpower for retail customers; Mobile Safe Service that extends secure storage to individual customers, and mobile banking project designed and operated for a prestigious bank.

### 服務範圍更闊更廣

過去三年,衞安針對客戶的特定需要,不斷推出創新方案,例如自動化存鈔機 有助簡化零售工序、減輕人手需求;移動保險箱服務為個人客戶提供貼心的保 安儲存服務;流動銀行項目為大型銀行機構設計及運作流動銀行專車。







Guardforce further expanded the service scope in the Asia pacific region to provide more comprehensive services portfolios for customers in this region. This includes the services offered by the newly acquired SecureCorp in Australia.

衞安不斷在亞太區內擴展功能範疇,為客戶提供更全面的服務,包括 旗下SecureCorp在澳洲提供的多元化服務。





- 1. SECUREcorp event management service
- 2. SECUREcorp monitoring centre
- 3. SECUREcorp Headquarters in Melbourne
- 4. SECUREcorp cleaning service
- 5. Guardforce Thailand airport lounges services
- 6. Guardforce Thailand aircraft search service
- 7. Guardforce Thailand baggage search service
- 8. Guardforce Thailand security guard service

澳洲安保 - 活動管理服務
 澳洲安保 - 安保監控中心
 澳洲安保 - 墨爾本總部
 澳洲安保 - 清潔服務
 泰國衞安 - 機場貴賓室服務
 泰國衞安 - 飛機搜索服務
 泰國衞安 - 行李捜查服務
 泰國衞安 - 人力安保









## 2016-2017

Customers' needs are constantly evolving with the advancement of technology. Guardforce pioneers solutions using cutting-edge technology and devices to meet customer needs, such as the Retail Analytic solution, which converts video images to gain useful marketing insights and data to help retail clients shape their marketing strategies to increase sales; and the Smart Guard solution, which uses facial recognition technology to perform anti-wandering functions for elderly care facilities.

### 進軍高端科技

在日新月異的科技發展之下,客戶的需要亦不斷提升,因此,衞 安切合客戶的需求,利用尖端科技及工具,率先推出多元創新方 案,例如零售分析方案,利用閉路電視系統的影像提取有用的市 場資訊及數據,有助零售客戶置制訂市場策略,提升銷售效率; 另有智能防遊走方案,讓長者設施借助臉容識別技術,防止長者 擅自離開設施,發生意外。

Retail Analytic solution
 Smart face guard – Anti-wandering solution

for elderly care

1.零售分析方案
 2. 衛安智能防遊走系統





As a part of China Security and Fire Co., Limited since June 2015, Guardforce has further expanded service scopes to deliver more innovative solutions in recent years.

We structure our services based on 3 main focuses to serve our customers better:

### **1. Security Personnel and Facilities Management**

Services that require manpower, such as guarding, aviation services, cleaning, building maintenance service and other facilities management services;

衛安自2015年歸屬中安消股份有限公司旗下,期間服務範圍不斷擴大, 近年更推出多項創新方案。

衞安將服務範圍分為三大類別,更有效地為客戶提供優質服務:
 1.人力安保與設施管理
 屬於人手密集的服務類別,計有保安護衛人員派駐、機場服務、清

窗於八丁出来时加初短加。而自体及設備八頁加亞。 [後吻加初。作 潔、大厦維護服務及其他設施管理服務等;







- Manned guard
  Event guards
- 3. Left Luggage service
- 4. Facilities Management in Australia

1. 站崗護衛員
 2. 活動保安員
 3. 行李寄存服務
 4. 設施管理







- 1. Cash-in-Transit Service
- 2. Valuable-in-Transit
- 3. ATM Management
- 4. Cash Processing
- 5. Wrapped Coins Supply & Processing
- 6. Data-tape Management Service
- 7. Secure Courier
- 8. Guardforce Mobile Safe
- 1. 押運服務
  2. 貴重物品押運服務
  3. 自動提款機管理
  4. 現金處理
  5. 硬幣供應及處理
  6. 數據備份磁帶運輸與儲存
  7. 安全速遞服務
  8. 移動保險箱









### 2. Secure Logistics

Services that require physical movement of valuables, such as Cash-in-Transit, Cash Management, Cash Processing, ATM, Valuable-in-Transit, Secure Courier and Mobile Safe Service.

### 2. 現金與貴重物品管理

貴重財物物流服務類別,例如押運服務、現金管理、現金處理、自動提款機管理、貴重物品物 流、安全速遞服務及移動保險箱服務等;



#### 3. Security Technologies

Deployment of state-of-the-art devices and technology, such as Retail Analytic Solution, Smart Guard and Cyber Security...etc.

 3.保安科技
 高科技服務類別,包括零售分析方案、智能防遊走方 案及網絡保安等。



People Counting



Staff Management



Detailed / Personalized Reports



Dwelling / Occupancy Analysis



Cloud Storage



Privacy Protection



Visual Insights (Heatmaps) 3



Multiple Sites / Stores Comparison



Pathmaps







CCTV surveillance system
 Access control system
 Smart Guard
 Retail Analytic Solution

1. 視頻監控 2. 門禁管理

3. 臉容識別方案

4. 零售分析方案



As Guardforce celebrates the milestone 40th Anniversary, the company will continue to evolve and expand its service scope and geographical footprints, in order to be in the most strategic position to respond to new demands of the markets and the customers, and capture dynamic growth opportunities presented by China's One Belt One Road initiative and the advancement of technology.

Our cyber security service was first launched in Thailand in 2017 specifically for our banking customers to protect virtual and intangible assets and data.

Guardforce has grown from a small company from 1977 to an international multi-services company at present. Guardforce looks forward to the future and continues to uphold the long-standing philosophy of delivering quality, professionalism and reliability for our customers.

衞安踏入40週年里程碑,將維持發展步伐,繼續擴展服務範 圍及市場覆蓋面,務求佔據最有利的策略性位置,對應客戶 及市場的需要,把握「一帶一路」及科技發展所帶來的發展 機遇。

2017年, 衞安泰國公司率先針對銀行客戶, 推出網絡保安服 務,以保障客戶的網絡資產及數據。

自1977年成立以來, 衛安的規模不斷擴大, 今日已發展為服務範圍廣關的跨國企業。展望將來, 衛安將秉持一貫使命, 以客為本, 提供優質、專業的服務, 全面對應客戶的需要。

